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Protokół Nr XVII/2015 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 22 marca 2016 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

, a zakończyły o godz. 17
55.

   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ryszard Wiśniak dokonał otwarcia XVII sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 18 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XVII sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji? 

 

Wicestarosta Myśliborski – Mariusz Norsesowicz 

zaproponował wprowadzenie do porządku sesji pięć projektów uchwał: 

 

- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Myśliborskiego jako punkt 7.3.  

 

-  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego jako 

punkt 7.5  

 

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego 

Centrum Obsługi Finansowo – Administracyjnej jako punkt 7.6. 

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy w Rodzinie w Myśliborzu jako punkt 7.7. 

- projekt uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków państwowego funduszu 

rehabilitacji osób niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2016 roku jako punkt 

7.8. 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zapytał czy są inne uwagi do porządku sesji?  
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Radny – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że na Komisji była rozpatrzona skarga na działalność Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu, jest to skarga złożona przez pracownika, który 

oskarża pracodawcę o mobbing. Przekazał, że tym tematem powinien zając się Sąd. 

Zaproponował, aby wycofać punkt 7.7. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Mariusz Norsesowicz 

w imieniu Zarządu Powiatu złożył wniosek przeciwny, aby w porządku obrad zostawić punkt 

7.7.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

złożyła wniosek, aby zmienić projekt uchwały dot. rozpatrzenia skargi oraz aby Rada uznała 

się za niewłaściwą do rozstrzygnięcia zarzutów w zakresie prawa pracy. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

stwierdził, że pismo/skarga została skierowana do Rady Powiatu, nie ma przeszkód aby Rada 

się tą sprawą zajęła. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

powiedział, że wszystko można interpretować w dwojaki sposób, natomiast sam dokument, 

który pokazuje skargę jako bezzasadną jest bezzasadny w zakresie samego procedowania. 

Osoba skarży się, że jest mobbingowana przez swojego pracodawcę. Rada Powiatu nie jest 

organem rozstrzygającym w tym zakresie. Stwierdził, że informacyjnie jak najbardziej może tą 

sprawę rozpatrzyć Komisja Rewizyjna.  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

przekazał, że Rada rozpatruje tylko skargę pod względem skargi na Dyrektora placówki, a nie 

rozstrzyga całą sprawę. Rada mając nadzór nad funkcjonowaniem jednostek ma prawo zbadać 

okoliczność, czy jednostka funkcjonuje poprawnie . 

 

Radny – Andrzej Potyra 

złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

w związku z dużym zainteresowaniem przez Radę tą sprawą zgłasza wniosek przeciwny, aby 

kontynuować dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zarządził głosowanie wniosku o zamknięcie dyskusji. Za wnioskiem głosowało 11 radnych, 

przeciw – 6, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zaproponowanych zmian:  

1. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 7.3. projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na najem nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego, głosowało 16    

radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku sesji.  
 

2. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 7.5. projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego głosowało 16 radnych, przeciw – 0, 
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2 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku sesji.  

 

3. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 7.6. projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – 

Administracyjnej w Myśliborzu głosowało 15 radnych, przeciw - 0, nikt 2 radnych wstrzymało 

się od głosu, 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. W wyniku głosowania projekt uchwały 

został wprowadzony do porządku sesji.  

 

4. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 7.7. projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie w 

Myśliborzu głosowało 14 radnych, przeciw - 0, 4 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku 

głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

5. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 7.8. projektu uchwały w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków państwowego funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2016 roku głosowało 14 radnych, przeciw - 2, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku sesji.  

 

Podczas głosowania stan radnych - 18 

 

Kolejno Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji z wprowadzonymi zmianami: 

 

Porządek obrad: 

 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Ustalenie porządku obrad. 

3.  Informacja  o   stanie  bezpieczeństwa   przeciwpożarowego  i  zabezpieczenia  

     przeciwpowodziowego na terenie powiatu.  

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu.  

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych   

    za 2015 rok. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

     7.1. w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

             w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Myśliborskim na  

             lata  2016-2018, 

     7.2. w sprawie rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie za 2015  

            rok, 

     7.3. w sprawie wyrażenia zgody na najem nieruchomości stanowiącej własność 

            Powiatu Myśliborskiego,  

     7.4. w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

     7.5. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

 7.6. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo – Administracyjnej w Myśliborzu. 

7.7. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

w Rodzinie w Myśliborzu. 

7.8. w sprawie określenia zadań i wysokości środków państwowego funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2016 roku.  



 4 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

11. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

      międzysesyjnym. 

12. Oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.3 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad: Informacja o stanie bezpieczeństwa   

przeciwpożarowego  i  zabezpieczenia przeciwpowodziowego na terenie powiatu. 
(załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

 

Ad. 4  

Przystąpiono do kolejnego punktu: Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na 

terenie powiatu. (załącznik Nr 4  do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

 

Ad. 5 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. (załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Radny – Józef Getman 

Zaproponował, aby Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu krótko 

omówiła sprawozdanie dotyczące jednostki. 

 

Dyrektor PCPR w Myśliborzu – Iwona Madajczak 

przekazała, że sprawozdanie zawiera wszystkie funkcje obszaru działania Powiatowego 

Centrum Pomocy w Rodzinie. Od 2011 roku jednostka zajmuje się pieczą zastępczą oraz 

rodzinami zastępczymi. Stwierdziła, że jednostka funkcjonuje prawidłowo. Poprosiła o 

pytania. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

odczytała fragmenty pisma Stowarzyszenia „Mój Dom”, które ma na celu pokazać jak 

funkcjonuje Rodzinna Piecza Zastępcza. (pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 
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odpowiedziała, że w tej sprawie już było posiedzenie Komisji Zdrowia, Zarządu. Sprawa 

została rozpatrzona pozytywnie i nie ma to związku z pracą Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu tylko z sytuacją budżetu powiatu. Na ten rok pieniądze zostały 

zaplanowane na świadczenia fakultatywne. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

Zapytał, czy są jeszcze pytania do przedłożonego sprawozdania? 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono w związku z tym przeszedł do kolejnego punktu. 

 

Ad.6 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad: Sprawozdanie z działalności Powiatowej 

Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych za 2015 rok. (załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

 

Ad.7 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektów uchwał                        

i podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

7.1. w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Myśliborskim na lata  2016-

2018, 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty złożony został wniosek, aby  w punkcie ocena 

corocznej  realizacji tego programu wprowadzić termin do kiedy sprawozdanie ma być 

przyjęte przez Radę. Termin został wskazany do 31 marca następnego roku. Jednakże 

zaproponowane zmiany do programu nie zostały ujęte.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

stwierdził, że na każdą okoliczność w powiecie tworzy się program, w związku z tym tych 

programów jest zbyt wiele i co sesję przyjmuje się sprawozdania i informacje dotyczące tych 

programów. Zwrócił się z prośbą, aby było odniesienie do roku poprzedniego, wnioski oraz 

plany na kolejny okres działania.  

 

Radny – Tomasz Jarema 

odniósł się do wypowiedzi radnej A. Prill i poinformował, że wniosek nie został uwzględniony 

ponieważ wprowadzenie jakichkolwiek zmian do Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Myśliborskim na lata  2016-

2018 wymagałoby ponownych konsultacji społecznych. w związku z powyższym ustalono, że 

sprawozdanie  z powiatowego programu zostanie wpisane do planu pracy Rady Powiatu na 

2017 rok w miesiącu marcu. 
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Radny – Wojciech Wojtkiewicz  

odniósł się do wypowiedzi radnego Zygmunta Siarkiewicza i zwrócił uwagę, że ustawa o 

pomocy społecznej, pieczy zastępczej i rozporządzenia wykonawcze do tych ustaw narzucają 

aby wszelkiego rodzaju sprawozdania informacje wynikające z tych ustaw były przyjmowane i 

rozpatrywane przez Radę Powiatu.   

 

Radna – Alicja Prill 

odniosła się do wypowiedzi radnego W. Wojtkiewicza i stwierdziła, że jest to ustawowy 

wymóg ale i ustawowym wymogiem jest również rozwiązywanie różnych programów o 

których mówił radny Z. Siarkiewicz. Wnioski i sprawozdania, które wpływają muszą być 

przedłożone przez Radę Powiatu. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

przekazał, że sam program stanowi załącznik do uchwały i jest to treść uchwały, który ma 

charakter merytoryczny i zawiera postanowienia faktyczne programu. Wniosek Radnej A. Prill 

można traktować jako wniosek o autopoprawkę do tej uchwały i Rada powinna zdecydować 

czy wnieść autopoprawkę do tej uchwały. Poprosił aby Radna A. Prill skonkretyzowała swój 

wniosek. 

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że wnioskuje aby w przedmiotowym programie na stronie 25 w punkcie 10 

dokonać zmiany treści dopisując „do dnia 31 marca danego roku”. W całości treść tego zapisu 

otrzymałoby brzmienie: „Składanie Radzie Powiatu Myśliborskiego przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu raportu ze zrealizowanych zadań po zakończonym roku 

budżetowym nie później niż do dnia 31 marca danego roku”. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały ? 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. 

 

Za przyjęciem wniosku radnej A. Prill w sprawie zmiany treści zapisu na stronie 25 w 

punkcie 10 w Powiatowym Programie Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Myśliborskim na lata  2016-2018 głosowało 12 

radnych, przeciw – 4 radnych, wstrzymał się od głosu – 2 radnych. 

W wyniku głosowania autopoprawka do programu została przyjęta. 

 

 Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie 

Myśliborskim na lata  2016-2018 wraz z autopoprawką , głosowało 18 radnych, przeciw – 0 

radnych, wstrzymał się od głosu – 0 radnych.  

 

Uchwala Nr XVII/103/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22 marca 2016 roku               

w sprawie przyjęcia do realizacji Powiatowego Programy Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie myśliborskim na lata 

2016 – 2018. (załącznik Nr 7 do protokołu)  
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Przewodniczący Rady Ryszard Wiśniak ogłosił 30 minutową przerwę. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

 

7.2. w sprawie rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie za 

2015 rok, 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

zapytał czy są pytania do projektu uchwały ? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym, Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie rocznej oceny działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Dębnie za 2015 rok głosowało 16 radnych, przeciw – 0 radnych, 

wstrzymał się od głosu – 0 radnych.  

 

Uchwala Nr XVII/104/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22 marca 2016 roku               

w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie. (załącznik 

Nr 8 do protokołu)  

 

7.3. w sprawie wyrażenia zgody na najem nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego, 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zapytał czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

zapytał dlaczego zmieniono projekt umowy ze słowa wydzierżawienia na najem ? Stwierdził, 

że zmiana tego słowa nic nie wnosi.  

Przekazał, że rozmawiał z prezesem Stowarzyszenia „Bratek” w Barlinku i otrzymał 

informację, że widząc postawę powiatu Pani Prezes nie jest już zainteresowana tą 

nieruchomością. 

Uznał, że problem z tą nieruchomością nie ma Stowarzyszenie „BRATEK” tylko Powiat 

Myśliborski i to Powiat powinien zabiegać o zagospodarowanie tego obiektu. Uważa, że opłata 

za najem tego budynku powinna być symboliczna, ponieważ głównie chodzi tu o 

zagospodarowanie tego obiektu. Kilka miesięcy temu gdy pokazywany był ten budynek 

Stowarzyszeniu „BRATEK” w Barlinku  grzejniki c.o.  były w dobrym stanie, w tym 

momencie są one popękane, pogorszył się stan techniczny budynku, który został 

zdewastowany. Gospodarz powinien się teraz wytłumaczyć z tego co tam się stało. Zapytał, 

jaki przewiduje się czynsz za najem tego lokalu ?  

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

przekazał, że wielokrotnie były przeprowadzane rozmowy na temat najmu tego obiektu ze 

Stowarzyszeniem „BRATEK”. Prezes Stowarzyszenia nie wnosiła żadnego problemu. 

Oglądała ten budynek i doskonale zdaje sobie sprawę ile jeszcze trzeba będzie włożyć w ten 

budynek, doskonale wiedziała, że potrzebna będzie wymiana ogrzewania. Jeżeli budynek jest 
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nieużytkowany, nieopalany a jest zima i woda zostaje w grzejnikach to mogą one popękać tym 

bardziej, że grzejniki maja ponad 40 lat. Ten budynek był z góry założony, że jest on 

przeznaczony dla Stowarzyszenia „BRATEK” , nie sądzę żeby ktoś zmienił zdanie. Zostanie 

podjęta uchwała i musi iść to zgodnie z obowiązującym prawem, musi być przetarg, jeżeli 

zostanie on rozstrzygnięty to będzie powód do dalszej dyskusji.  

Kolejno przypomniał, że głównym zarzutem do umowy podpisanej w 2004 roku z Fundacja 

Talent – Promocja – Postęp jest to, że umowa została podpisana bez przetargu, dlatego teraz 

nie należy popełnić tego samego błędu aby ponownie nie padały zarzuty, na jakich warunkach 

została podpisana przedmiotowa umowa. 

 

Radny – Andrzej Potyra  

stwierdził, że wokół tej uchwały jest dość gorąca dyskusja, były rozmowy z panią prezes, która 

powiedziała, że Marszałek Województwa Zachodniopomorskiego obiecał przekazać na 

budowę nowego budynku 1.500.000 zł.  

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że na ostatniej Komisji Oświaty zwróciła się z zapytaniem jaka jest polityka 

Zarządu jeżeli chodzi o ten obiekt oraz jakie są plany. Nie otrzymała odpowiedzi.  Następnie 

zapytała, czy są inni zainteresowani tym obiektem. Również nie uzyskała żadnej odpowiedzi. 

Zwróciła uwagę na częściowy brak informacji w uzasadnieniu. Stwierdziła, że tok 

postępowania powinien być inny, na początku powinny być przeprowadzone negocjacje , kto 

jakie propozycje wypracował, jakie są zobowiązania ze strony stowarzyszenia, jak są 

zabezpieczone interesy powiatu i dopiero na takiej postawie jest przygotowywany projekt 

uchwały i umowy, który przekazuje się radzie i rada podejmuje decyzje. W tym momencie 

trudno jest przewidzieć zakończenie trybu przetargowego oraz na jakich warunkach zostanie 

ten obiekt przekazany. Zaproponowała wycofanie ten projektu uchwały i ponownie 

zaproszenie Prezesa Stowarzyszenia do rozmów, aby wynegocjować rozsądne warunki 

umowy. Złożyła wniosek o wycofanie tego projektu uchwały z porządku sesji.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa  

powiedział, że nie wie dlaczego Zarząd poddał pod obrady sesji taki projekt uchwały wiedząc, 

że wnioskodawca nie jest do końca przekonany i zainteresowany tym obiektem. Stwierdził, że 

po wycenie Powiat powinien otrzymywać rocznie 125.000 zł, czyli miesięcznie koło 10.000 zł 

dzierżawy. Poprosił, aby Starosta lub Wicestarosta udzielił radnym odpowiedzi na tych  kilka 

zadawanych przez radnych pytań związanych z tą sprawą.  

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

stwierdził, że tyle ile jest osób na sali tyle jest prawd. Wytłumaczył, że nie jest prawdą co 

mówią inni radni. Rozmowy w tej sprawie z Prezesem Stowarzyszenia prowadzone były od 

jakiegoś czasu, Zarząd również nad tym debatował wraz z Panią Prezes, która była 

wielokrotnie zapraszana do dyskusji. Budynek ten w akcie notarialnym został przeznaczony na 

cele oświatowe. Stowarzyszenie było zainteresowane przez kilka miesięcy dzierżawą 

pokazując cel na jaki chcą ten obiekt przeznaczyć m.in. utworzenie szkół specjalnych, 

ponieważ jest duże zapotrzebowanie w powiecie.  

Na koniec zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania projektu uchwały.   

 

Przewodniczący Rady w związku ze złożonym wnioskiem zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem wniosku radnego W. Wojtkiewicza w sprawie zamknięcia dyskusji 

głosowało 9 radnych, przeciw – 7 radnych, wstrzymał się od głosu – 0 radnych. 
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W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego, głosowało 10 radnych, przeciw – 5 radnych, 

wstrzymał się od głosu – 2 radnych.  

 

Uchwala Nr XVII/105/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22 marca 2016 roku               

w sprawie wyrażenia zgody na najem nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego. (załącznik Nr 9 do protokołu)  

 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Przekazał, że ani on ani pozostali radni, którzy zadawali pytania w sprawie przedmiotowej 

uchwały nie otrzymali odpowiedzi.   

 

7.4. w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

zadał pytanie do Przewodniczącego Rady, kto przygotował projekt uchwały i kiedy na to 

pytanie zostanie udzielona odpowiedź?  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

odpowiedział, że projekt uchwały przygotował Zarząd Powiatu. 

 

Kolejno zapytał, czy są jeszcze pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu? 

 

Więcej pytań i zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania: 

 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej, głosowało 6 radnych, przeciw – 9 radnych, wstrzymał się od głosu – 3 radnych.  

Projekt uchwały nie został przyjęty. 

 

Projekt uchwały nie został podjęty.  

 

7.5. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Radna – Urszula Sawicka 

przekazała, że ta skarga została już dwa razy rozpatrywana; za pierwszym razem uznana za 

zasadną, drugi zaś za bezzasadną, w tej chwili uznana jest po raz drugi za zasadną. Zapytała, 

czy  jeśli nie zostanie podjęta na tej sesji,  czy na kolejnej będzie uznana po raz kolejny za 

bezzasadną?  
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Stwierdziła, że w tej chwili radni są zdezorientowani całą tą sytuacją. Odczytała opinie prawne 

dot. przedmiotowej skargi przygotowane przez kancelarię, która współpracuje z powiatem. 

Zapytała, dlaczego ta skarga ponownie jest rozpatrywana? 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

odpowiedział, że zmienił się Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Myśliborskiego głosowało 9 radnych, przeciw – 7 radnych, wstrzymał się od głosu – 1 

radnych.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

 

Uchwala Nr XVII/106/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22 marca 2016 roku               

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego.(załącznik Nr 10 do 

protokołu)  

 

Radna – Alicja Prill 

Złożyła wniosek formalny o 5 minut przerwy. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

W związku z tym przeszedł do głosowania 

 

 Za przyjęciem wniosku formalnego głosowało 7 radnych, przeciw – 9, wstrzymał się 

od głosu – 0 radnych. 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

Przewodniczący rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku sesji. 

 

 

7.6. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo – Administracyjnej w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

poprosił o wyjaśnienie dlaczego skargę na działalność Dyrektora jednostki rozpatruje Rada 

Powiatu a nie pracodawca, czyli tym wypadku Starosta Myśliborski. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

odpowiedział, że skarga jest skierowana do Rady Powiatu. Jeżeli skarga jest na relacje miedzy 

pracownikiem a pracodawcą, to Starosta wykonuje czynności z zakresu prawa pracy wobec 

pracownika.  
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Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

stwierdził, że jeżeli jest tego typu skarga to przełożony powinien także ją przejrzeć, nie tylko 

Komisja Rewizyjna. Zwrócił się do Starosty Myśliborskiego o opinię w tej sprawie. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

odpowiedziała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd i został 

skierowany pod obrady Rady Powiatu. Stwierdziła, że skarga była rozpatrzona przez Komisję 

Rewizyjną. Rada Powiatu podczas głosowania zadecyduje, czy skarga zostanie uznana za 

bezzasadną bądź zasadną. 

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

Powiedziała, że ma wątpliwości jeżeli chodzi o uzasadnienie. Nie rozumie dlaczego można 

weryfikować zasadność wydatkowania ze środków finansowych podczas nieobecności 

dyrektora jednostki, czyli przebywania jego na zwolnieniu lekarskim. Zapytała, Czy Dyrektor 

PCOF-y T. Grabski miał wiedze, że Dyrektor tej szkoły jest na zwolnieniu lekarskim, jeżeli 

tak to dlaczego nie poczekał na powrót dyrektora tej placówki. Uważa, że stosowane techniki 

przez Pana T. Grabskiego mijają się z celem i godnością zasad administratora. Wypadałoby 

mieć to upoważnienie z zakresem kontroli ze wcześniejszym ustaleniem terminu, w przypadku 

nieobecności termin ten  powinien zostać przesunięty.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

odpowiedziała, że istotą tej sprawy jest czas w jakim to się działo; mianowicie koniec 2015 

roku, zamknięcie roku budżetowego. Faktura do zapłacenia miała być również poświadczona 

protokołem odbioru końcowego. Takiego protokołu nie było w związku z tym osoba płacąca 

rachunek, w tym przypadku Dyrektor PCOFy  musiał zweryfikować fakturę z umową. W tym 

czasie w szkole był Wicedyrektor, który w razie nieobecności Dyrektora jednostki zastępuje 

go. Przypomniała, że  szkoła jest jednostką budżetową i do dnia 31 grudnia  budżet należało 

zamknąć i ustalić, czy faktura jest do zapłacenia czy też nie. Nie było protokołu końcowego 

więc pan Dyrektor PCOFA miał prawo podjąć takie działania. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

powiedziała, że na Komisji Zdrowia poprosiła o pełną dokumentacje jaką miała Komisja 

Rewizyjna rozpatrując tą skargę. W tych materiałach nie znalazła wyjaśnienia Pani Dyrektor 

oprócz tego zawiadomienia, które zostało potraktowane jako skargę. Zadała pytanie do  

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, czy zwracał się do Dyrektora MOW Renice o 

dodatkowe wyjaśnienia. 

 

Radny – Andrzej Rudnicki  

odpowiedział, że w dniu kiedy była rozpatrywana skarga Dyrektora MOW Renice na 

Dyrektora PCOFy w Myśliborzu, Pani Mirosławy Salasy nie było w tym czasie w pracy.  

Komisja Rewizyjna rozpatrywała skargę pod względem zasadności zarzutów przedstawianych 

w skardze.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zapytał, czy są jeszcze pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  
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Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – Administracyjnej w Myśliborzu głosowało 9 

radnych, przeciw – 5 radnych, wstrzymał się od głosu – 2 radnych.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

 

Uchwala Nr XVII/107/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22 marca 2016 roku               

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo – administracyjnej w Myśliborzu. (załącznik Nr 11 do protokołu)  

 

7.7. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

w Rodzinie w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, czy podczas rozpatrywania 

przedmiotowej skargi była przeprowadzona rozmowa ze skarżącym oraz czy skarżący  

otrzymał pełną informację o przysługujących mu prawach jako osoby potencjalnie 

pokrzywdzonej? 

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

odpowiedział, że Komisja Rewizyjna nie ma obowiązku zawiadamiać osoby, która złożyła 

skargę. Komisja Rewizyjna ma obowiązek wyjaśnić sprawę, Skarżący złożył tak obszerne 

uzasadnienie, że Komisja nie widziała potrzeby aby wzywać go na posiedzenie. Komisja 

Rewizyjna jest od tego, by rozpoznać sprawę i  uzasadnić czy skarga jest zasadna bądź nie.  

 

Radna – Wioletta Drzewińska  

powiedziała, że treść tej skargi była obszerna ale jej zdaniem Komisja Rewizyjna powinna 

zaprosić na posiedzenie Komisji osobę skarżącą po to by złożyła szczegółowe wyjaśnienia, 

aby móc podjąć słuszną decyzję. Sam dokument nigdy nie zastąpi kontaktu bezpośredniego z 

drugą osobą w celu wyjaśnienia sprawy. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

zapytała, czy Komisja Rewizyjna ustaliła główny powód o co było całe meritum tej skargi 

oraz czy doszło do rozwiązania umowy o pracę z pracownikiem na skutek przedstawienia mu 

wypowiedzenia zmieniającego warunki pracy i płacy. Z uzasadnienia dokumentu wynikało, że 

następuje z dniem 31 grudnia 2015 roku zakończenie umowy na stanowisku w punkcie 

interwencji kryzysowej. Poprosiła  o informację, czy ten pracownik nadal pracuje w 

Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zapytał, czy są jeszcze pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  
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Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu głosowało 9 radnych, przeciw – 6 

radnych, wstrzymał się od głosu – 1 radnych.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwala Nr XVII/108/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22 marca 2016 roku               

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu. (załącznik Nr 12 do protokołu)  

 

 

7.8. w sprawie określenia zadań i wysokości środków państwowego funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2016 roku.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków państwowego 

funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2016 roku 

głosowało 15 radnych, przeciw – 2 radnych, wstrzymał się od głosu – 0 radnych.  

Projekt uchwały został przyjęty.  

 

Uchwala Nr XVII/109/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22 marca 2016 roku               

w sprawie określenia zadań i wysokości środków PFRON przeznaczonych do realizacji w 

roku 2016. (załącznik Nr 13 do protokołu)  

 

 

Ad. 8 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego stanowiącego załącznik do 

Uchwały Nr XLVI/398/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2014 roku  

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego (Dz. Urzęd. Woj. Zach. poz. 990) 

interpelacje i zapytania kieruje się odpowiednio do Zarządu albo Komisji za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady i składa się je wyłącznie w formie pisemnej, na sesji po uprzednim 

odczytaniu. (§ 27 i 28 Statutu) 

Kolejno zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos i odczytać swoje interpelacje? 

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

Odczytała swoją interpelację. Przekazała, że w związku z wysokimi kosztami na odprawy i 

odszkodowania dla nauczycieli przez organizowanie umów o pracę w roku 2015 w jednej ze 

szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku wypłacono na odprawy i odszkodowania  kwotę w 

wysokości 163.118,44zł oraz prawidłową realizację zadań statutowych szkół i placówek. 

Poprosiła o udzielenie odpowiedzi na pytanie. 

Dlaczego nie uchwalono do dnia dzisiejszego planu dofinansowania form doskonalenia 

nauczycieli na rok 2016 biorąc pod uwagę potrzeby szkół, a przede wszystkim ruch kadrowy, 
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który kończy się w maju bieżącego roku? Czy w budżecie szkół i placówek, dla których powiat 

jest organem prowadzącym znalazły się już pieniądze na realizację WDL?  

Czy w budżecie szkół i placówek, dla których powiat jest organem prowadzącym są już 

pieniądze na realizację wniosków z funduszu zdrowotnego? Jeżeli szkoły nie posiadają wyżej 

wymienionych środków na swoich kontach proszę wyjaśnić czyja jest to decyzja i na 

podstawie jakich przesłanek została podjęta? 

W związku z podjętymi przez Dyrektora PCOFA Pana T. Grabskiego MOW w Renicach 

działaniami kontrolnymi oraz informacjami przedstawionymi przez wyżej wymienioną osobę 

na temat owej kontroli prosi o udzielenie odpowiedzi. 

Czy Pan Dyrektor T. Grabski złożył zawiadomienie o podejrzeniu popełnienia przestępstwa, o 

którym mowa w piśmie skierowanym do Dyrektora MOW w Renicach do pana A. Janowicza 

31 grudnia 2015 roku ? 

Kolejno, złożyła wniosek do Zarządu Powiatu; w związku z licznymi uwagami dotyczącymi 

nadzoru nad placówkami oświatowymi powiatu w Myśliborzu oraz przestrzeganiem procedur 

związanych z udostępnieniem przez Dyrektora jednostki dokumentacji zawierającej dane 

wrażliwe wnioskuję o przeprowadzenie kontroli wewnętrznej w terminie 14 dni od dnia 

złożenia wniosku w Powiatowym Centrum Obsługi Finansowo Administracyjnej w Myśliborzu 

o podjętych działaniach proszę poinformować na piśmie. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

Odczytała swoją interpelację. Przekazała, że w dniu 16 marca 2015 roku Starosta Arkadiusz 

Janowicz w zarządzeniu nr 15 wykonane na 2015r. powiększył skład Powiatowej Rady Rynku 

Pracy na kadencję 2015-2019 o trzech przedstawicieli organów jednostek samorządu 

terytorialnego naszego powiatu mianowicie członkiem rady został Burmistrz Miasta i Gminy 

Dębno Piotr Downar, Wójt Gminy Nowogródek Pomorski Tomasz Pietruszka, a także Wójt 

Gminy Boleszkowice Pan Jan Krzywicki, zadała pytanie. 

Proszę podać powody odwołania wyżej wymienionych osób będących przedstawicielami 

organów w jednostce samorządu terytorialnego. 

Kolejno przekazała, że Regulamin organizacyjny Starostwa Powiatowego w §10 ust. 5 określa 

ramowy zakres zadań i odpowiedzialności Wicestarosty. Zapytała, czy został ustalony 

szczegółowy zakres obowiązków i odpowiedzialności Wicestarosty M. Norsesowicza, jeżeli 

tak to poprosiła o jego wskazanie. 

 

Kolejno,  

 

Radna – Urszula Sawicka  

zwróciła uwagę, że w załączniku (tabeli) podjętej przed chwilą uchwały w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2016 roku znajduję się błąd drukarski. Zamiast „w roku 2016” 

jest wpisane „w roku 2015”.  

 

Dyrektor PCPR w Myśliborzu – Iwona Madajczak 

wyjaśniła, że  jest to błąd pisarski. Zapis w tabeli powinien brzmieć; „Ogółem środki 

finansowe w roku 2016 dla Powiatu Myśliborskiego” Błąd ten zostanie poprawiony.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zwrócił się do Radcy Prawnego o opinie. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 
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w glosowaniu nie ma błędu tylko w treści załącznika. Trzeba wystąpić z autopoprawką do tej 

uchwały i ją przegłosować.  

 

W wyniku głosowania autopoprawka do uzasadnienia uchwały w sprawie w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków państwowego funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2016 roku została wprowadzona. Za głosowało- 17 radnych, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są jeszcze jakieś interpelacje? 

 

Więcej interpelacji i zapytań radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 9 

Kolejny punkt porządku obrad: odpowiedzi na interpelacje  i zapytania radnych. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że szerszej odpowiedzi udzieli na piśmie. 

 

 

Ad. 10 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania z pracy Zarządu. (załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu? 

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

powiedziała, że Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy „Wyrażenie 

zgody na podpisanie porozumienia pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim a 

Powiatem Myśliborskim w sprawie rozwiązania porozumienia nr 122 z Regionalna Placówką 

Opiekuńczo Terapeutyczną”. Zapytała czego dotyczy te porozumienie? Jakie kwalifikacje i 

kompetencje posiada obecny Dyrektor tej placówki ?  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

odpowiedziała, że przedmiotowa umowa dotyczyła kwestii umieszczenia dzieci w Placówce.  

W związku z tym, że Zarząd przekazał te kompetencje Dyrektorowi Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu, umowę z Urzędem Marszałkowskim zawiera Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.  

Dyrektorem Regionalnej Placówki Opiekuńczo – Terapeutycznej w Dębnie jest Pani Joanna 

Krzyżowska posiada wykształcenie wyższe pedagogiczne specjalne. Więcej informacji na 

temat kwalifikacji zostaną Pani dostarczone.  

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 1 lutego 2016 roku rozpatrywana była 

sprawa dot. ucieczek wychowanków w MOW w Renicach. Zarząd podjął decyzję o dokonaniu 

analizy przedmiotowego tematu w późniejszym terminie – podczas debaty dot. oświaty 

Powiatu Myśliborskiego. Poprosiła  o informację, kiedy Zarząd Powiatu przewiduje taką 

debatę i jakie osoby będą na tą debatę zaproszone? 
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Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

odpowiedziała, że zostanie dokonane podsumowanie roku szkolnego 2015/2016, odpowiednie 

dokumenty w tej sprawie są już przygotowywane. Na ten moment są ustalane kierunki oświaty 

na najbliższe lata. W kwestii ucieczek wychowanków z MOW Renice to Dyrektor jednostki              

i Rada Pedagogiczna MOW Renice przedłoży stosowne sprawozdanie z podjętych w tej 

sprawie czynności.   

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że z posiedzeń Zarządu Powiatu wynika, iż do Przewodniczącego Rady Powiatu            

w Myśliborzu wpłynęło pismo w sprawie utrzymania spójności terytorialnej Województwa 

Zachodniopomorskiego. Poprosiła Przewodniczącego Rady o dostarczenie wszystkim radnym 

przedmiotowego pisma, aby mogli się z tym zapoznać oraz wspólnie podjąć decyzje. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że w sprawozdaniu z pracy Zarządu  jest informacja na temat likwidacji kuchni w 

MOW w Renicach z końcem tego miesiąca oraz przygotowywanie posiłków dla 

wychowanków przez kuchnie Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. Chciałby aby 

Zarząd przedstawił informacje na jakim etapie są te prace i czy został zakupiony odpowiedni 

środek transportu do przewożenia posiłków, czy zostały przygotowane pomieszczenia do 

odbioru posiłków i wydawania ich. Jakiego wykonawcę Zarząd wybrał? Na jaką jest wartość 

umowa świadczonych usług? 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

odpowiedziała, że od 1 kwietnia Zarząd podjął decyzję, że posiłki dla MOW Renice będą 

przygotowywane przez pracowników w Domu Wczasów Dziecięcych. 

W najbliższy czwartek odbędzie się w tej sprawie spotkanie z dyrektorem Domu Wczasów 

Dziecięcych i Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

 

Ad.11 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Sprawozdanie z działań podejmowanych przez 

Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. (załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 11 

Oświadczenia radnych. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przedstawiła nowego Sekretarza Powiatu. 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

odniósł się do nie podjętego przez Radę Powiatu  projektu uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej. Przekazał, że skoro radny złożył oświadczenie w sprawie 

rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej tzn. że nie chce w tej Komisji 
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już pracować. Rada Powiatu powinna zaakceptować wolę radnego i ten projekt uchwały 

przegłosować. Obowiązkiem Rady jest przyjąć tą rezygnację i szybko znaleźć osobę na to 

miejsce.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

przekazała, że Radzie Powiatu zależy aby radny Waldemar Pacewicz nadal pracował w 

Komisji Rewizyjnej. Na koniec wypowiedzi złożyła wszystkim życzenia Wielkanocne. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa  

Złożył wszystkim radnym oraz pracownikom życzenia Wielkanocne.  

 

Ad. 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XVII sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 

Płyta audio z nagraniem z XVII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22.03.2016r. stanowi 

załącznik nr 16  do Protokołu.  

 
 

 

Protokołowała: 

Janina Sidor 

 


